

RESUMÉ DE

Martin Reisch

Vidéaste | Photographe

I'm a passionate creative with years of experience in video production and photography.

[PROFESSIONAL EXPERIENCE]

Freelance Videographer & Editor

January 2015 - Present

In starting my freelance career i've been helping a variety of clients tackle creative conception and execution for film / photography productions in Montreal and globally. Working as lead Videographer, Cinematographer and Editor on music videos, commercials, live shows, short films, documentaries, interviews and corporate videos I've been able to gain a wealth of understanding and experience in running a production from start to finish. I've also gained valuable experience in hiring and managing additional team members for larger projects where location sound, lighting, make-up and hair are required..

MétéoMédia (Weather Network), Videographer & Motion Graphics

2010 - 2014

Initiated the first DSLR camera shoots for broadcast delivery on the Weather Network in Québec. Acting as a smaller more creative unit we created "vignettes" for each of the on-line presenters. These were aired during 2011-2013 (can be viewed here) and served as their first on-line video promos for social media. Serving the program director and production department to create custom animation overlays for on-air broadcast.

Group Desmarais Printshop, Graphic Design & Layout Artist

2008-2010

Graphic design work for incoming clients ie; business cards, greeting cards, promotional pamphlets and large format signs. I influenced the printshop to move from QuarkXpress to Adobe InDesign and redid all their layout templates. I was responsible for internal marketing and photography related design & layout as-well as printer calibration. Working with HP and EPSON Large Format 60" Inkjet printers.

1



SOFTWARE



- Adobe Lightroom
- Adobe After Effects
- Final Cut Pro X
- DaVinci Resolve



RESUMÉ DE

Martin Reisch

Vidéaste | Photographe

Créatif passionné avec 6 ans d'expérience dans le domaine de la production de video et photo.

[EXPÉRIENCE PROFESSIONNEL]

Vidéaste et Monteur à la Pige

2015 - Présent

Depuis que j'ai commencer ma carrière j'ai eu la chance d'aider une variété de clients dans leurs projet vidéo et photo ici à Montreal et a l'entour. En travaillant en tant que Vidéaste and Monteur principal sur des vidéoclip, pub et annonces, spectacles en direct, court métrages, documentaires, entrevues and vidéo corporatifs. J'ai pu acquérir une richesse de compréhension et d'expérience dans la gestion d'une production. J'ai également acquis une expérience précieuse dans l'embauche et la gestion de membres d'équipe supplémentaires pour des projets de plus grand où le son, l'éclairage, le maquillage et les cheveux étaient essentiels.

MétéoMédia, Vidéaste & Animation

2010 - 2014

Lancement des premier tournages avec camera DSLR pour diffusion télé a MétéoMédia au Québec. En agissant comme une petite boite de prod créatif nous avons creer des "vignettes" pour chacun des animateurs. Ceci était mis-en-ondes entre 2011-2013 (visionner ici) et ils était également utiliser pour le web et réseaux sociaux a l'époque. Travaillant aussi avec le directeur de programmation pour la création d'animations pour diffusions en direct.

Imprimerie Desmarais, Graphiste

2008-2010

Conception graphique pour les clients de l'imprimerie. Cartes de visite, cartes de souhaits, dépliants et enseignes grand format. Mon travail a influencer l'imprimerie de changer leur system de travail de QuarkXpress vers Adobe InDesign donc j'ai refait tout les documents de travail. Aussi responsable pour la caillbration des imprimantes a grand format HP et EPSON 60".

1



LOGICELS



■ Adobe Lightroom

■ Adobe After Effects

■ Final Cut Pro X

■ DaVinci Resolve



MARTIN REISCH

Photographer | Filmmaker



[BIOGRAPHY]

Martin is a freelance photographer and filmmaker based in Montréal, Québec. His career started in Graphic Design doing CD/DVD cover art and quickly transitioned into photography. While persuing a professional career shooting weddings, theatre and film set photos he discovered a passion for the moving image and cinematography with the Canon 5D Mark II.

Making a fast start with a few small scale music videos for local and international artists led to a fascination with short film format making fashion videos and commercial work and he has continued these throughout his career. Working with more established musicians and directors along the way, bringing a visual aesthetic to their projects

Martin is now currently working on a documentary project about small town film theatres in remote Canadian towns.

[FILM PRODUCTIONS]

- 2021 **MisTik** (Canada Council Short)
- 2019 **Deidre - Wake** (MUSIC VIDEO)
- 2019 **Pegasus** (Short)
- 2018 **OChiSkwaCho** (Canada Council Short)
- 2018 **Mountain Dust - White Bluffs** (OFFICIAL MUSIC VIDEO)
- 2017 **Murders In The Welcome Café** (Short)
- 2016 **Sadstronaut** (TIFF Short)
- 2014 **ROLLO** (Short)
- 2013 **Krystale - Machine** (OFFICIAL MUSIC VIDEO)
- 2013 **Parlovr - Pen to the Paper** (OFFICIAL MUSIC VIDEO)
- 2013 **Natasha Duchene - Yellow Coats** (OFFICIAL MUSIC VIDEO)
- 2011 **Manhattan Plot - Vessel** (OFFICIAL MUSIC VIDEO)
- 2010 **Adventure Girls III** (Short)
- 2008 **Last Supper** (Short)
- 2007 **The Enchanted Piano** (Short) (special effects)



MARTIN REISCH

Photographe | Cinéaste

[BIOGRAPHIE]

Martin est un photographe et cinéaste indépendant basé à Montréal, au Québec. Sa carrière a commencé dans le design graphique en créant des pochettes de CD/DVD, puis s'est rapidement tournée vers la photographie. Tout en poursuivant une carrière professionnelle en photographiant des mariages, des spectacles de théâtre et des tournages de films, il a découvert sa passion pour l'image en mouvement et la cinématographie grâce au Canon 5D Mark II.

Un démarrage rapide avec quelques vidéoclips à petite échelle pour des artistes locaux et internationaux l'a conduit à s'intéresser au format du court métrage, réalisant des vidéos de mode et des travaux commerciaux, qu'il a continué tout au long de sa carrière. En travaillant avec des musiciens et des réalisateurs plus établis, il a apporté une esthétique visuelle à leurs projets.

Martin travaille actuellement sur un projet documentaire sur les cinémas de petites villes dans des régions éloignées du Canada.

[PRODUCTIONS]

- 2021 **MisTik** (Canada Council Short)
- 2019 **Deidre - Wake** (MUSIC VIDEO)
- 2019 **Pegasus** (Short)
- 2018 **OChiSkwaCho** (Canada Council Short)
- 2018 **Mountain Dust - White Bluffs** (OFFICIAL MUSIC VIDEO)
- 2017 **Murders In The Welcome Café** (Short)
- 2016 **Sadstronaut** (TIFF Short)
- 2014 **ROLLO** (Short)
- 2013 **Krystale - Machine** (OFFICIAL MUSIC VIDEO)
- 2013 **Parlovr - Pen to the Paper** (OFFICIAL MUSIC VIDEO)
- 2013 **Natasha Duchene - Yellow Coats** (OFFICIAL MUSIC VIDEO)
- 2011 **Manhattan Plot - Vessel** (OFFICIAL MUSIC VIDEO)
- 2010 **Adventure Girls III** (Short)
- 2008 **Last Supper** (Short)
- 2007 **The Enchanted Piano** (Short) (special effects)

